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Ulft, oktober 2018   

Beste leden van de gemeenteraad,  

Onderstaand treft u de (herschreven) brief aan zoals deze naar de onderhandelaars van de gemeente 

Oude IJsselstreek is gestuurd na de gemeenteraadsverkiezingen van maart 2018. Dit ter aanvulling op 

de inspreeksessie van Rigo Heldoorn in de commissievergadering van 29 oktober 2018. 

 

Geachte onderhandelaars van de gemeente Oude IJsselstreek,  

Roei- en Kanovereniging Het Anker uit Ulft is een tevreden club in de gemeente. Onze loods is zo 

goed als af, we maken met plezier en in goed overleg gebruik van het kantinegebouw van HSV De 

Brasem, de vloot is op orde, ons ledenaantal groeit gestaag en we genieten volop van onze sporten 

op de Oude IJssel en de natuur. Hierbij hebben we altijd steun ervaren van de gemeente Oude 

IJsselstreek. Onze hartelijke dank daarvoor! 

Maar er blijft altijd wat te wensen over. Door het schrijven van deze brief willen we twee wensen en 

een algemeen punt kenbaar maken. Hopelijk heeft u daar als onderhandelaar aandacht voor tijdens 

de onderhandelingen om tot een nieuw college en coalitieakkoord te komen. Onze wensen zijn: een 

wildwaterbaan bij de stuw in Ulft en een kanopoloveld. Het algemene punt is het bevorderen en 

faciliteren van een gezamenlijk watersportoverleg door de gemeente. 

De punten sluiten in onze optiek goed aan bij de visie die de gemeente heeft op het benutten van de 

Oude IJssel voor toerisme en recreatie en het bevorderen van sport en gezondheid in onze 

gemeente. We leggen onze punten graag aan u uit. 

Een wildwaterbaan voor kano’s in Ulft 

Enkele leden van onze vereniging zijn met het Waterschap Rijn en IJssel in gesprek geweest over 

mogelijkheden voor een wildwaterbaan bij De Pol op de grens van Etten en Gaanderen. Qua 

watervolume en verval een hele interessante plek, maar vanwege de locatie naast de 

rioolwaterzuivering en technische ingrepen lastig en duur. Een afgevaardigde van het Waterschap 

stelde toen voor om eens te kijken naar de mogelijkheden bij de stuw in Ulft. Wij zien dat als een 

kansrijke en aantrekkelijke locatie, niet in de laatste plaats omdat het vlak bij onze loods met 

voorzieningen is. Daarnaast is het watervolume voldoende en door het geringere hoogteverschil is de 

baan makkelijker in te passen. Bovendien biedt het passanten de kans om te zien wat er op het water 

gebeurt. 

Daarnaast heeft de wildwaterbaan ook een aantal effecten 

- Voorziet in de mogelijkheden om makkelijker het wildwatervaren en raften te trainen. Dit zijn 

disciplines binnen onze vereniging. 

- De baan kan dienen als regionale en zelfs landelijke en internationale voorziening voor sport- en 

outdoorbedrijven, kanoverenigingen en –vaarders. Dit eventueel in combinatie met Engbergen. De 

dichtstbijzijnde andere mogelijkheid is minimaal anderhalf uur rijden. 

- De baan kan fungeren als toeristische trekpleister pal langs de fietsroute Doesburg-Bocholt, 

kanovaarders zullen zeker terugkeren om te trainen 

- Behalve voor kanovaarders is de wildwaterbaan ook interessant voor vissen, want deze kan 

fungeren als vistrap. 

In Nederland en het buitenland zijn meerdere voorbeelden van aangelegde wildwaterbanen. De 

bekendste ligt in Zoetermeer, maar dat is vanwege de vele gebruikskosten en onderhoud geen optie 
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in Ulft. De baan bij Hardenberg, in de Vecht, lijkt meer op wat passend is in Ulft (zie foto 1). Op foto 2 

ziet u een luchtfoto van de locatie voor de wildwaterbaan.  

 
Foto 1: de aangelegde wildwaterbaan bij Hardenberg.  

 

Foto 2: luchtfoto van het terrein bij de stuw.  

Een kanopoloveld 

Naast het wildwatervaren is ook kanopolo een discipline binnen onze vereniging (zie foto 3). Onlangs 

werd ons team kampioen bij het toernooi van het oosten met teams uit Deventer, Nijmegen, Ulft en 

Enschede. Maar ook op het NK doen we jaarlijks mee in de 3e klasse. Kanopolo is de sport waar we 

de meeste jeugdleden mee trekken vanwege de intensiteit en de dynamiek van het spel. De sport 

vindt plaats op een veld in het water van 35 bij 23 meter, minimaal 90 centimeter diep (zie figuur 4). 

Het water moet daarnaast stil staan, er mag geen stroming in zitten. Deze officiële halen we in de 

vaargeul van de Oude IJssel niet. Het water is diep genoeg, maar de rivier is niet breed genoeg en 
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stroomt bovendien. Het is daarom voor ons niet mogelijk om toernooien bij de vereniging te houden, 

wat jammer is want ook dat trekt weer bezoekers naar Ulft toe. Wij zouden met de gemeente graag 

willen kijken of het mogelijk is om een officieel kanopoloveld aan te leggen, zodat we wel 

wedstrijden en toernooien kunnen organiseren in Ulft. Wat ons betreft zou dit kunnen in de inham 

die tegenover onze loods ligt, of voor het terras van het Schaftlokaal bij de DRU Cultuurfabriek. In 

beide gevallen gaat het voornamelijk om het uitdiepen van het water. Evenals een wildwaterbaan 

draagt een kanopoloveld bij aan de levendigheid op het water en daarmee aan het toerisme in de 

gemeente. Dat is een meerwaarde voor de sporters, toeschouwers, maar ook voor de ondernemers 

en draagt bij aan de sportieve reuring die de gemeente nastreeft.  

 
Foto3: een foto van het spelletje kanopolo 

 
Figuur 4: een schematische weergave van een kanopoloveld 
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Algemeen punt 
Zoals eerder in dit schrijven benoemd zijn wij de gemeente zeer erkentelijk voor wat zij bij het 
opstarten van onze vereniging in ons geïnvesteerd heeft. We ontvangen momenteel geen subsidie en 
dat sluit aan bij onze visie dat we vinden dat wij onszelf in stand moeten kunnen houden voor de 
reguliere activiteiten. Alleen voor bijzondere wensen zoals hierboven beschreven, die ook breder 
bijdragen aan de gemeente, zoeken we de samenwerking en eventueel subsidiemogelijkheden. 
Omdat we geen subsidie ontvangen, staan we ook niet op de lijst van ‘sportverenigingen’ in Oude 
IJsselstreek. We worden daardoor niet automatisch uitgenodigd voor bijvoorbeeld de bijeenkomst 
over omgangsvormen in de sport. Dit soort activiteiten zou binnen de gemeente vrij beschikbaar 
moeten zijn voor alle sportactiviteiten en we zouden daar graag actief voor worden uitgenodigd. 
Overigens hebben we wel een goed contact met de buurtsportcoaches en zoeken we met hen naar 
mogelijkheden om elkaar te versterken.  
Wat ons betreft zou het ook van meerwaarde zijn als de gemeente een soort ‘wateroverleg’ 
faciliteert waarin jaarlijks de activiteiten met elkaar kunnen worden afgestemd, we een gezamenlijke 
agenda hebben, werkzaamheden aan bruggen en oevers vanuit verschillende perspectieven worden 
beschouwd en nieuwe kansen op het water gezamenlijk worden verkend.  
 
Afsluitend 
Als vereniging hebben we twee wensen en een algemeen punt op tafel gelegd die bijdragen aan onze 
vereniging en ook aan de levendigheid en sportiviteit van de gemeente Oude IJsselstreek. Wij roepen 
u hierbij op om samen met ons, het Waterschap Rijn en IJssel, de provincie en andere partijen te 
kijken naar de mogelijkheden om een wildwaterbaan aan te leggen bij de stuw in Ulft en de aanleg 
van een kanopoloveld bij onze loods of de DRU. Onze belangenbehartiger, het Watersportverbond, is 
met technisch specialisten in de geledingen bereid om hierover mee te denken. 
 
Graag zien we dan ook een reactie tegemoet hoe u tegen onze wensen aankijkt. Met genoegen 
komen wij bij u langs om onze plannen en ideeën nader toe te lichten. 
 
Met vriendelijke groet, namens Roei- en Kanovereniging Het Anker  
Sandra van Zaal, voorzitter bestuur RKV Het Anker 
Rigo Heldoorn, voorzitter Kanocommissie RKV Het Anker 


